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BRMG.0012.100.2018/KS 
 

PROTOKÓŁ Nr 47-8/2018 
 

Z posiedzenia Komisji Sportu Rady Miasta Gdańska, które odbyło się w 
dniu 26 września 2018 roku, a rozpoczęło o godz.16:15 w sali Seana 
Lestera nr 003 w Nowym Ratuszu przy ul. Wały Jagiellońskie 1 w Gdańsku. 
 

Obecni: według załączonych list obecności, które stanowią załączniki nr 1 i 2 do 
protokołu. 
 

Na stan 6 (sześciu) członków Komisji, w posiedzeniu uczestniczyło 6 
(sześć) osób, czyli było quorum do podejmowania prawomocnych decyzji. 
 
 

Posiedzeniu przewodniczyła radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca 
Komisji Sportu Rady Miasta Gdańska. 
 

Po otwarciu 47 posiedzenia Komisji, stwierdziła quorum, powitała zebranych i 
poinformowała, że porządek obrad został, w terminie regulaminowym, został 
wysłany do radnych drogą elektroniczną. Porządek stanowi załącznik nr 3 do 
protokołu. 

 
 

1. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej 
uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Miasta Gdańska – druk nr 1789 - w zakresie działania Komisji. 
Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska 
 

2. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej 
uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2018 rok – 
druk nr 1790 - w zakresie działania Komisji. 
Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska 

 

3. Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Gdańska za I półrocze 
2018 roku – w zakresie działania Komisji. 
Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska 
 

4. Informacja o bieżących imprezach sportowych na terenie Miasta 
Gdańska. 
Przedstawiają: Przedstawiciele Biura Prezydenta ds. Sportu 
 

5. Portowiec – sytuacja najstarszej siłowni w Gdańsku prowadzonej 
przez radnego dzielnicy i mistrza świata w kulturystyce Grzegorza 
Zielińskiego. 
Przedstawia: radny Łukasz Hamadyk – członek Komisji 
 

6. Możliwość zmodernizowania Skateparku w dzielnicy Nowy Port  
(ul. Wyzwolenia w miejscu dawnego mini Skateparku). 
Przedstawiają: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska – Pan Marcin Dawidowski – 
Dyrektor Wydziału Programów Rozwojowych 
 

7. Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 
 
Przewodnicząca Komisji radna Beata Jankowiak na prośbę radnego Łukasza 
Hamadyka zaproponowała, aby temat przez niego zgłoszony i ujęty w pkt 5 
zdjąć z porządku obrad.   
 

Następnie zaproponowaną zmianę poddała pod głosowanie. 
Głosowanie: 
4 za - jednogłośnie 
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PUNKT  - 1 
 

Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 
sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska – 
druk nr 1789 + Autopoprawka - w zakresie działania Komisji. 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
27 września 2018 r. BRMG.0006.346.2018). 
 

Pani Agnieszka Rawa – Główny Specjalista w Wydziale Budżetu Miasta i 
Podatków, w imieniu wnioskodawcy przedstawiła projekt uchwały wraz z 
Autopoprawką - w zakresie działania Komisji. 
 

Przewodnicząca Beata Jankowiak podziękowała za przedstawienie projektu 
uchwały wraz z Autopoprawka, a następnie z uwagi na brak głosów w dyskusji 
poddała pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
zawartego w druku nr 1789 + Autopoprawka – w zakresie działania Komisji. 
 

USTALENIA KOMISJI – OPINIA                   
 

Komisja Sportu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień 
przekazanych przez Panią Agnieszkę Rawę – Głównego Specjalistę w Wydziale 
Budżetu Miasta i Podatków, w wyniku przeprowadzonego głosowania, 3 głosami za, 
przy 0 głosach przeciwnych i 1 głosie wstrzymującym się, przyjęła i pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 1789 + 
Autopoprawka - w zakresie działania Komisji. (Opinia nr 47-8/93-14/2018). 
 

PUNKT  - 2 
 

Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 
sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2018 rok – druk nr 1790 + 
Autopoprawka – w zakresie działania Komisji. 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
27 września 2018 r. BRMG.0006.347.2018). 
 

Pani Agnieszka Rawa – Główny Specjalista w Wydziale Budżetu Miasta i 
Podatków, w imieniu wnioskodawcy przedstawiła projekt uchwały wraz z 
Autopoprawką - w zakresie działania Komisji. 
 
Przewodnicząca Beata Jankowiak podziękowała za przedstawienie projektu 
uchwały wraz z Autopoprawka, a następnie z uwagi na brak głosów w dyskusji 
poddała pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
zawartego w druku nr 1790 + Autopoprawka – w zakresie działania Komisji. 
 

USTALENIA KOMISJI – OPINIA   
                 

Komisja Sportu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień 
przekazanych przez Panią Agnieszkę Rawę – Głównego Specjalistę w Wydziale 
Budżetu Miasta i Podatków, w wyniku przeprowadzonego głosowania, 2 głosami za, 
przy 0 głosach przeciwnych i 2 głosach wstrzymujących się, przyjęła i pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 1790 + 
Autopoprawka - w zakresie działania Komisji. (Opinia nr 47-8/94-15/2018). 
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PUNKT  - 3 
 

Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Gdańska za I półrocze 2018 roku – w 
zakresie działania komisji. 
 
Pani Agnieszka Rawa – Główny Specjalista w Wydziale Budżetu Miasta i 
Podatków 
W zakresie działania państwa komisji w pierwszym półroczu 2018 roku dochody 
zostały zrealizowane powyżej 50%. To jest na poziomie ponad 5 mln zł. Natomiast 
jeżeli chodzi o wydatki to zostały one zrealizowane w wysokości ponad 62%, czyli 
do wysokości ponad 75 mln zł. Jeżeli chodzi o szczegóły i zadania to panowie 
szczegółowo opowiedzą.   
 
Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 
Poprosimy o więcej szczegółów. 
 
Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Gdańskiego Ośrodka Sportu 
Jeżeli chodzi o Gdański Ośrodek Sportu i o zestawienie wykonania dochodów z 
planowanych 8 126 500 zł dochody zrealizowano na poziomie 4 281 493,41 zł co 
stanowi ponad 52% planowanych dochodów. Największa pozycja to dochody z 
najmu i dzierżaw oraz składnika majątkowego, które były zrealizowane na poziomie 
2 617 575 zł oraz usług na poziomie 1 426 000 zł, a także wpływy z rozliczeń zwrotu 
z lat ubiegłych na poziomie 107 000 zł oraz 107 342 zł z wpływów i dochodów 
różnych. Jeżeli chodzi o wydatki one były zrealizowane z planowanych 45 912 000 
zł na poziomie 19 436 000 zł, czyli nieco poniżej 50%. Najważniejsze pozycje to 
zakup usług promocyjnych, które zostały wykonane na poziomie 7 040 000 zł, 
wynagrodzenia pracowników, które były na poziomie 3 260 000 zł, kolejna pozycja 
to zakup energii 1 849 000 zł, zakup usług pozostałych 4 422 000 zł. Jeżeli chodzi o 
planowane modernizacje, remonty w ramach naszej działalności to jeżeli chodzi o 
pierwsze półrocze zostały wykonane na Żabim Kruku przedłużenie dalb pomostów, 
kwota 31 092 zł, stadion żużlowy remont oświetlenia toru oraz remont schodów na 
kwotę 40 000 zł, molo w Brzeźnie naprawa uszkodzonych elementów, odnowienie 
powłok malarskich 28 000 zł, wykonanie dokumentacji budowy skarpy po 
uszkodzeniach sztormowych falochronu 6 100 zł. Łącznie 105 600 zł. Zadania 
inwestycyjne w pierwszym półroczu to była dostawa łodzi wiosłowych 92 993 zł 
oraz realizowana przez Dyrekcję Rozbudowy Miasta Gdańska będące w naszym 
budżecie budowa pływalni na Oruni 7 497 000 zł, co daje łącznie kwotę 7 590 000 
zł.      
 
Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 
Czy jest jeszcze coś do dodania?  
 
Pan Adam Maksim – Kierownik Referatu Sportu w Biurze Prezydenta ds. Sportu 
Jeżeli chodzi o budżet Biura Prezydenta ds. Sportu przychodów nie mamy, mamy 
wydatki i zgodnie z budżetem zadaniowym plan realizowany jest na razie bez 
żadnych niespodzianek. Na dzisiaj zarówno środki ujęte w budżecie środki 
promocyjne są wydatkowane zgodnie z ustalonymi zadaniami i z tymi imprezami 
sportowymi, o których państwo na każdej naszej komisji wiecie. Jeżeli chodzi o 
środki dotacyjne to do rozliczenia pozostają jeszcze środki dotyczące zakupu 
sprzętu sportowego, a jedyną niespodzianką jaka może nas czekać to jest sportowe 
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podsumowanie roku, czyli w grudniu będą to środki finansowe na nagrody dla 
sportowców, trenerów, działaczy. One są zabudżetowane w odpowiedniej formie. 
Liczymy w dalszym ciągu na sukcesy, aby te nagrody można było wydatkować w 
zaplanowanej kwocie. Dziękuję.    
 
Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 
Te nagrody będą rozdawane na gali?  
 
Pan Adam Maksim – Kierownik Referatu Sportu w Biurze Prezydenta ds. Sportu 
Tak, na Gali Sportu. Terminu jeszcze w tej chwili nie mamy, natomiast zazwyczaj 
ona była w połowie grudnia.  
 
Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 
Czy są jakieś pytania ze strony radnych? Nie widzę. Dziękujemy. 
 

PUNKT  - 4 
 

Informacja o bieżących imprezach sportowych na terenie Miasta Gdańska. 
 
Pan Zbigniew Weinar – przedstawiciel Biura Prezydenta ds. Sportu 
Witam państwa bardzo serdecznie.  
 
23-30 września to jest Europejski Tydzień Sportu, stąd też tych imprez zwłaszcza w 
najbliższych kilku dniach będzie dosyć sporo. 
Jutro o godz. 9:00 rozpoczynamy drugą edycję turnieju Przystanek Metropolia. Jest 
to nasz turniej, który jest rozgrywany w dwóch rocznikach, w tym roku rocznik 
2008 i 2009. Piłkarze z powiatów zrzeszonych w ramach obszaru metropolitalnego z 
Gdańska jak i z powiatu gdańskiego również występują. Jeśli chodzi o miasto 
Gdańsk są to drużyny, które zwyciężyły w naszym majowym turnieju młodzieżowym 
juniorów. Jutro od 9 zapraszamy państwa do godz. 16:00 na Traugutta. Tam będą 
odbywały się rozgrywki. 
Również jutro i pojutrze, czyli w czwartek i w piątek odbędzie się trzecia edycja 
Testu Coopera. Ta impreza coraz bardziej nam się rozwija. To jest test, gdzie w 
ciągu 12 minut każdy może przebiec dowolny dystans i w zależności jak później się 
to powtarza w cyklu półrocznym sprawdza się poprawę kondycji i jak większy ten 
dystans jest. Impreza się bardzo rozwija. Podczas drugiej to było ok 300 osób, 
podczas trzeciej w maju to było ponad 600 osób. W tej chwili mamy już ponad pół 
tysiąca osób zapisanych. Czyli być może do tysiąca osób uda się w tym roku dobić. 
Państwa też serdecznie zapraszamy, bo radni też powinni się sprawdzać w takich 
dyscyplinach. Wszystko odbywa się na kompleksie sportowym ul. Grunwaldzka 244. 
W ramach tego tygodnia Europejskiego Sportu też jutro i pojutrze w hali przy ul. 
Kołobrzeskiej łącznie z Fundacją pani Moniki Pyrek organizujemy taką imprezę, 
która się nazywa lekcje W-f-u dla dzieci z klasy VI-VIII, ale one będą w trochę inny 
sposób, niekonwencjonalny, nie w taki, który jest podczas zajęć, ponad 540 dzieci 
wytypowanych z naszym Wydziałem Spraw Społecznych weźmie udział w tych 
zajęciach. Takim zwieńczeniem dla nas tego tygodnia będzie wielka impreza, 
państwo na pewno otrzymali zaproszenia, w sobotę w hali Ergo Arena odbędzie się 
Gala 100 medali na 100 lat niepodległości Polski i zostaną uhonorowane 
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najwybitniejsze osoby ze świata sportu w tym czasie, które dokonały ważnych 
wyczynów sportowych.  
30 września, czyli w niedzielę na torze żużlowym odbędzie się Memoriał Henryka 
Żyto. Jest to taka kolejna impreza, gdzie w jakiś sposób upamiętniamy czy 
honorujemy najlepszych żużlowców związanych z Gdańskiem. 
To takie 5 najważniejszych imprez w okresie tego tygodnia. Natomiast w okresie 
miesięcznym czeka nas jeszcze bardzo duża impreza siatkarska, a mianowicie w 
Gdańsku w Hali Ergo Arena 24 października dobędzie się Super Puchar czyli Trefl, 
który zdobył Puchar Polski zmierzy się ze Skrą Bełchatów i oby ten Super Puchar 
pozostał u nas.  
 

Pan Adam Maksim – Kierownik Referatu Sportu w Biurze Prezydenta ds. Sportu 
Jeszcze uzupełnię jedną rzecz. Wierzę, że państwo mieliście zaproszenia w swoich 
skrzynkach na imprezę sobotnią 100 medali na 100 niepodległości. Jak nie to 
jeszcze z przyjemnością przekażę. Fajne jest to o tyle, że wielu sportowców 
mieszkających za granicą i trenerów w wieku już starszym przyjęło zaproszenia i 
przyjadą gwiazdy wybrzeżowego sportu z wielu krajów, z Francji, z Niemiec, z 
Belgii co będzie gratką dla kibiców, a także dla nich, że spotkają się w swoim 
gronie, środowisko sportowe lat 60-tych, 70-tych właśnie podczas uroczystości 
związanej z odzyskaniem niepodległości i 100 rocznicą.  
Jeszcze w uzupełnieniu tych dużych imprez, które mamy, to mamy także dwie 
imprezy o charakterze bardziej lokalnym. Sobota, niedziela to regaty żeglarskie w 
Górkach Zachodnich, gdzie trwają od dzisiaj, rozpoczęły się Mistrzostwa Polski w 
klasach olimpijskich organizowanych przez Polski Związek Żeglarski. Natomiast u 
nas na obiekcie Gdańskiego Ośrodka Sportu, czyli w byłym Jachtklubie Stoczni 
Gdańskiej, który też żyje żeglarstwem odbędą się Regaty o Puchar Gdańska 2-
dniowe dla młodzieży i z tego regionu i z gdańskich klubów, natomiast w Osowej w 
niedzielę kolejna impreza dla społeczności i są to zawody Pucharu Pomorza w 
Nordic Walking. Meta jest usytuowana w okolicy hipermarketu dawniej Auchan a 
teraz chyba Real. Także tydzień temu w tamtym rejonie mieliśmy bieg Ląduj na 
Osowej, a teraz kolejna imprez Nordic Walking. 
Natomiast 13-14 października za dwa tygodnie dobędą się Międzynarodowe 
Mistrzostwa Miasta Gdańska w pływaniu na pływalni również Gdańskiego Ośrodka 
Sportu na Chełmie i przyjeżdża młodzież z miast partnerskich naszego Gdańska.      

Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 
Dziękujemy bardzo. Czy są jakieś pytania? Na pewno państwo radni odwiedzą 
imprezy sportowe w najbliższym czasie.  

PUNKT  - 5 
 

Możliwość zmodernizowania Skateparku w dzielnicy Nowy Port (ul. Wyzwolenia 
w miejscu dawnego mini Skateparku). 
 
Pan Marcin Dawidowski - Dyrektor Wydziału Programów Rozwojowych 
Szanowni państwo jeśli chodzi o ten temat to tutaj w zasadzie potwierdzę to co 
było zawarte w odpowiedzi pani Prezydent Dulkiewicz na państwa wniosek jako 
Komisji. Jeśli chodzi o tą dzisiejszą przestrzeń przy Zespole Szkół Morskich tam, 
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gdzie dzisiaj znajdują się te elementy, te urządzenia to jest element, który w 
planie miejscowym ma funkcje garaże, parkingi wielokondygnacyjne. Plan 
konkretnie określa co należy zrobić. Gdybyśmy inwestycyjnie ten Skatepark chcieli 
przeprowadzać to należałoby zmienić plan miejscowy. Gdyby z tego tytułu, że w 
obszarze tym jesteśmy w rewitalizacji na Szańcu Zachodnim będziemy 
przygotowywać sposób zagospodarowania, który będzie taką bardzo fajną 
przestrzenią do wykorzystania. My cały czas zakładamy, bo ten projekt z Szańcem 
jest komplementarny do rewitalizacji, że uda nam się dostać wszelkie niezbędne 
zgody, a to jest w toku, żeby w tzw. remediacji Szańca Zachodniego dostać zgodę 
na najmniejszą ingerencję w ten teren, czyli nie 30 mln projekt wymiany całego 
gruntu na tym Szańcu, tylko jednak zdecydowanie mniejsze rozwiązanie i to by 
wtedy powodowało, że przeprowadzamy zagospodarowanie Szańca Zachodniego i w 
nim dajemy pewną ofertę. Natomiast na tym terenie kultury przy samym Zespole 
Szkół jest ta kwestia planu miejscowego, stąd tutaj to jest pierwsza rzecz. Nie 
mówimy, że to jest niemożliwe, bo oczywiście plan miejscowy jest … 
 
Radny Łukasz Hamadyk – członek Komisji 
Tam są jakieś takie obiekty.  
 
Pan Marcin Dawidowski - Dyrektor Wydziału Programów Rozwojowych 
Tak i te obiekty tam funkcjonują, ale żeby przeprowadzić to inwestycyjnie to 
musielibyśmy wejść w pewną procedurę, na którą byśmy nie dostali zgody. 
Przeznaczenie terenu niestety nie … 
 
Radny Łukasz Hamadyk – członek Komisji 
To może pomyśleć, jak będzie z tym Szańcem już się krystalizowało, żeby taką 
rampę jak w Brzeźnie w parku tam wstawić. Tam sam jeżdżę co prawdy na innej 
desce, bo na long boardzie, ale widzę, że chłopaki z Nowego Portu jeżdżą do 
Brzeźna na taką rampę. To nie jest duży obiekt, ale myślę, że byłby wskazany. 
Rozumiem, że te obiekty, o których mowa to takie małe, trochę się rozsypują. Tam 
jest taki kort tenisowy, który jest też na tym betonowym placu porośnięty. Słupki 
metalowe to już chyba ukradli, ale jeszcze jakieś linie są. Więc ogólnie nie ma 
tematu. To może chociaż o ten teren zadbać, bo tam jest cały czas jakby problem i 
z koszeniem i z ogarnianiem trochę. Bezpański ten teren.   
 
Pan Marcin Dawidowski - Dyrektor Wydziału Programów Rozwojowych 
Można wnioskować jak najbardziej o to, żeby zarządzający terenem, nie powiem w 
tej chwili dokładnie kto nim jest, ale teren jest Gminy, więc żeby w ramach 
zarządzania terenem jakieś bieżące utrzymanie przeprowadzić. To oczywiście jak 
najbardziej może być jako wniosek państwa, natomiast inwestycja jest 
obwarowana założeniami, o których mówiliśmy.  
 
Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 
Dziękuję. Czy są jeszcze jakieś pytania ze strony państwa radnych? Nie widzę.  
 
 

PUNKT  - 6 
 

Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja.   
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Korespondencja została członkom Komisji przesłana mailowo.  
 

Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 
Otrzymaliśmy odpowiedzi na wszystkie wnioski, który były na ostatnim posiedzeniu 
komisji. 
 
 
W związku z tym, że nie było spraw wniesionych oraz wolnych wniosków 
Przewodnicząca podziękowała wszystkim za uczestniczenie w obradach i na tym 
posiedzenie zakończono – godz. 16:40. 
 
 
 

Przewodnicząca 

Komisji Sportu RMG 

 

Beata Jankowiak 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Protokół sporządziła: 
Joanna Świeczkowska  


